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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat schietbanen van de politie onveilig zijn (ingezonden 
1 maart 2018). 

Vraag 1
Voldoen de schietbanen van de politie wel of niet aan de veiligheidseisen?1 

Vraag 2
Voldoen de schietbanen van de politie wel of niet aan de gezondheidseisen? 

Vraag 3
Wordt de werkinstructie met betrekking tot schietbanen wel of niet nage-
leefd? 

Vraag 4
Hoeveel meldingen van gehoorbeschadiging zijn er bij agenten?

1 https://nos.nl/artikel/2219668-politiebond-acp-wil-onderzoek-naar-schietbanen.htm
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